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REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Onsdag d. 15. maj 2024 
 

Mødet afholdes i mødelokale 2 
 

Kl. 17.30-20.00 
 Spisning og skolebestyrelsesmøde 

 

OBS.: Møde vedr. kantinen kl. 17-17.30. 
 
Der er mulighed for at skolebestyrelsen deltager i 
orientering vedr. kantinens projekt vedr. bæredygtige tiltag 
– herunder genanvendelig emballage. 
Samt hvordan I som forældre kan have indflydelse på 
skolens kostpolitik og kantinens udbud?   

 
 Forældrerepræsentanter: Troels Lund Rasmussen, Kristine 

Grønkjær, Kim Vogel, Kasper Szöke Skovgaard, Mette Borup 
Wemmelund, Anja Mortensen  
Ledelsesrepræsentanter: Kristian Spang, Trine Heidemann 
Iversen (ref.) 
Medarbejderrepræsentanter: Gitte Knudsen, Quinton Greyling, 
Thomas Bækbo (afbud) 
Elevrådsrepræsentanter: Nanna Vogel, 9X (næstformand) og 
Nikolai Kousted Manggaard, 9Z (formand) 

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2. Godkendelse af referat Godkendt 

3. Meddelelser (15 min.) 
 

Til orientering: 
a) Skolens ledelse 

Orientering om evakuering af skolen. Børn og personale er 
kommet godt igennem og der er ros og anerkendelse til 
personalet. 
 
Det er positivt at der er så stor tilslutning til 
Skolebestyrelsen næste skoleår. 
 
Der er intet nyt ift. situationen omkring Chromebooks næste 
skoleår. Vi forbereder os på kommende skoleår og de 
scenarier der kan udspille sig. 
Der er afklaring omkring at personalet godt må bruge deres 
Chromebooks. 
Der vil ikke blive indkøbt nye Chromebooks før der er en 
afklaring. 
 
Der er afholdt møde om bæredygtig emballage i kantinen og 
der er et ønske om at etablere et kantineudvalg. 
 
Der er mange ting i udskolingen omkring prøver og sidste 
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skoledag.  
I indskolingen har der være ”Kend din Skoledag” for de nye 
0. klasser. 
 

b) Medarbejderrepræsentanter 
SFO: Der er et godt beredskab på skolen og ledelsen har 
været god ift. evakuering. 
Der har været afholdt Rollespilsdag og det var populært 
med forplejning. 
Der afholdes snart balladedag for SFO’er og daginstitutioner 

i området. I år er det på Lystrup skole. 

Champignons League afholdes snart. 
Der er ved at blive afholdt afslutningsarrangementer for 3. 
årgang, der snart rykker på mellemtrinnet. 
 
Undervisning: Der laves kvalificerede byt i udskolingen for at 
kunne varetage eksamensopgaven på 9. årgang. 
Fagfordelingen er faldet på plads og det skaber en god ro. 
Der har været afholdt skoletur til Berlin med 8. årgang og 
det var en rigtig god oplevelse. 
 

c) Elevrådet 
Eksamensforberedelserne fylder rigtig meget. 
Evakueringen foregik godt og personalet havde styr på det 
hele. 
Der er snart sidste skoledag, hvor eleverne har været med i 
planlægningen af dagen. 
 

d) Formanden 
Der er startet en underskriftsindsamling i protest mod de 

stadigt dårligere økonomiske forholdpå skoleområdet. Alle 

kan skrive under, den findes på Facebook. 

Med erfaringerne fra skolens evakuering, bør 

skolebestyrelsesmedlemmerne overveje om de ønsker 

deres nummer offentligt tilgængeligt. Endvidere kan det 

give mening at klæde bestyrelsesmedlemmerne på ift. 

kontakt med medier og lign. 

4. Spørgsmål til meddelelser (10 
min.)  
 

Der laves aftale om at bestyrelsen kan kontakte skolen, hvis de 
ikke ønsker deres oplysninger, er offentlige. 
 
Der er ikke nogen bud på, hvad der kommer til at ske med 
Chromebooks. 
 

5. Valgfag 2024/25 (10 min.) v/THI Til orientering: 

Valgfagsudbud 2024/25: 

Kommende skoleårs valgfagsudbud præsenteres.  

 

6. Valg til skolebestyrelsen (10 min.) 
v/formanden 

Til orientering: 
Status på valg til skolebestyrelsen. 

1 medlem genopstiller, 3 nye har meldt sig. 
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Det er meget positivt, at der er så mange der gerne vil deltage i 
bestyrelsesarbejdet. 
Der skal afholdes et konstituerende møde inden det første 
regulære skolebestyrelsesmøde. Det er vigtigt at få lavet en god 
opstart på bestyrelsesarbejdet. 

Der er udleveret en informationspakke til de nye medlemmer. 

 

7. Høring (10 min.) v/formanden Til drøftelse: 
”Høring vedr. forslag til ændring af rammer og kriterier for det 
frie skolevalg” 
 
Der er forslag til ændring af det frie skolevalg for at gøre op med 
nogle af de socioøkonomiske udfordringer i kommunen. 
Der er en bekymring for hvordan det vil presse muligheder på 
Folkeskolerne i Aarhus og hvad det vil gøre for skolens økonomi. 
En anden ændring er, at søskendefordelen svækkes. 
 
Der er opmærksomhed på, at forældrenes og elevernes 
synspunkt ikke er inddraget i forslaget. 
 
Det besluttes at der udarbejdes et høringssvar muligvis i 
samarbejde med SFO-forældrerådet. 
 

8. Lukket punkt (15 min.) v/KS På baggrund af elevtallet på 8. årgang er det besluttet, at der 
laves en klassesammenlægning på årgange, så der næste 
skoleår er tre 9. klasser. 

 

Vi taler om procesplanen og princippet for 
klassesammenlægninger og bestyrelsen bakker op om den 
kommende klassesammenlægning. 

 

Der meldes ud til børn og forældre søndag den 19/5-24 på 
AULA. 

 

PAUSE  

9. Nyt princip (20 min.) 
v/ formanden 

Drøftelse og evt. godkendelse: 
 

Drøftelse og evt. vedtagelse af ”Princip for Skolens arbejde med 
elevernes udvikling i skolens faglige og sociale fællesskaber”  

 
Der laves ganske få ændringer ift. forslag fra bestyrelsen. 
Princippet forventes godkendt til næste skolebestyrelsesmøde. 
 

10. Revideret princip (20 min.)  
v/ formanden 

Til drøftelse og evt. godkendelse: 
 

Vedtagelse af ”Princip om Inddragelse og anvendelse af IT i 
undervisningen (1:1 ordningen)”  

 

Der er forslag om at ændre princippets titel og indhold, så det er 
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mere aktuelt. 

Det er der opbakning til, og der arbejdes mere med princippet 
til kommende skolebestyrelsesmøde. 

 

Evt. (5 min.)   

Punkter til næste møde 
 

Torsdag den 13. juni 2024  
Skolebestyrelsesmøde kl. 17.30 – 19.00 
 

• Status på økonomien: Kvartalsregnskab (S)  

• Evaluering af arbejdet med årets temaområder: 

o Skolens faglige og sociale fællesskaber 

o Digital trivsel og digital kommunikation  

• Planlægning af kommende skoleår – status (til 
orientering)  

• Evaluering af årsplan for skolebestyrelsen 2023/24 samt 
udkast til årsplan for 2024/25 (S)  

 
Fællesmøde med SFO-forældrerådet kl. 19.00 – 19.30 – herefter 
sommerhygge 
 
Tema: SFO-forældrerådet og skolebestyrelsen foretager i 
fællesskab en revision af de udvalgte temaer, herunder et fokus 
på hvorvidt temaerne har medvirket til at indfri lokalt opstillede 
mål. 

 


